

1 Opening en mededelingen

- MP opent de vergadering.
- Er zijn geen mededelingen.

2 Ontwikkeling:

2.1 Update Migratie LVBB naar het standaard platform

- PM bespreekt de stand van zaken.
 - Het streven is om op 15 februari een datum van de migratie te kunnen geven.
 - De werkwijze van de migratie is veranderd, wat betekent dat er twee dagen (een donderdag en een vrijdag) geen bekendmakingen zullen kunnen plaatsvinden.
 - De ETO zal het eerst gemigreerd worden en de leveranciers worden om hun medewerking gevraagd om de onveranderde werking te beproeven.
- AJK krijgt de indruk van een omvangrijke operatie.
- AB vraagt hoe de communicatie naar bevoegde gezagen verloopt; hij wil als leverancier niet de verantwoordelijkheid om te communiceren naar zijn klanten.
- RK vult aan dat een maand van tevoren voor een bevoegd gezag kort kan zijn.
- PM zegt toe ruim van tevoren te zullen communiceren en geeft aan dat leveranciers kunnen helpen, bijvoorbeeld door een melding in hun pakket te geven.

2.2 Update begeleid publiceren

- PM licht de versimpelde werkwijze toe.
 - Alleen gemeenten moeten bij de eerste keer publiceren dit onder begeleiding doen.
 - De versimpelde werkwijze wordt ook bij IPLO gepubliceerd
- NJ vraagt zich af of het klopt dat de publicatie een dag later in DSO is te zien kan zijn
- WG begrijpt de verwondering van NJ
- PM geeft aan dat dit uit voorzorg is. Er wordt aan een versnelling gewerkt
- WG vraagt zich af of de versimpelde werkwijze er niet toe leidt dat nieuwe instrumenten, zoals programma's en visies, zonder enige begeleiding worden gepubliceerd.
- PM reageert dat maatwerk niet goed uitvoerbaar is met de veelheid aan leveranciers en bevoegde gezagen
- AJK bevestigt dat het allemaal wel loopt op dit moment
- RK relateert het belang van onder begeleiding publiceren. Allerlei mogelijkheden (edge cases) kan je toch niet allemaal testen.

2.3 Aanpak imop-tekst (van STOP-1.3.0 naar STOP-IC)

- MdU presenteert de veranderingen.
- Er zijn een aantal niet backwards compatible wijzigingen in de categorie dor hout, d.w.z. dingen die kunnen maar niemand gebruikt.

- MdU gaat er pragmatisch mee om en laat dergelijke wijzigingen eventueel achterwege.

3 Inbreng vanuit leveranciers:

1. RK geeft aan dat de TPOD voor kennisgevingen weinig eisen stelt en er zijn ook geen voorbeelden.
 - Hij heeft in het verleden weleens een reactie gevraagd op een template, maar daar nooit reactie op gekregen
 - NJ geeft aan dat er weinig verschil is met de huidige bekendmakingen en biedt RK aan de template te beoordelen.
2. RK heeft vernomen dat er een update van de waardenlijsten zit aan te komen, maar heeft daar formeel nog niets van gehoord
 - NJ zegt toe het tijdig bekend te maken
3. LV heeft een vraag over de eisen m.b.t. archiveren van omgevingsplannen.
 - Dit geeft de nodige discussie over wat er nu voldoende is en wat er in het verleden hierover is gezegd. Samengevat:
 - WG trekt dit voor omgevingsplannen verder naar zich toe
 - AK verspreid eerdere communicatie die ze m.b.t. dit punt met FB heeft gehad via TBO, die het aan de stukken zal toevoegen.
4. WG meldt dat ontwerpen nog niet geheel correct worden getoond in de DSO-viewer en dat de eerste fix op korte termijn wordt verwacht.

4 Vaststellen conceptverslag 30-01-2024

- Er zijn geen opmerkingen, waarop MP het verslag vaststelt.

5 Rondvraag en sluiting

- Er zijn geen vragen.
- MP bedankt iedereen voor de aanwezigheid